
چهارشنبه /17 آبان 1402 / شماره 5504 www.ebtekarnews.comایرانزمین

7
اخباراخبار

ضرورت افزایش پهنای باند برای 
توسعه فناوری در صنایع یزد

کمیسیون  رئیس  مقدم-  سیماصادقی  یزد- 
آموزش، پژوهش، فناوری و نوآوری اتاق بازرگانی 
یزد با اشاره به لزوم رشد فناوری در صنایع یزد 
گفت: افزایش پهنای باند برای توسعه فناوری در 
صنایع ضروری است. غضنفر امیرجلیلی، در 
سومین نشست کمیسیون آپفن اتاق بازرگانی با 
بیان اینکه صنایع امروز نیاز به توسعه پهنای باند 
برای صادرات خدمات و توانمندی ها و برقراری 
ارتباط دارند، افزود: بدون شک بدون مشارکت 
از  بسیاری  تحقق  امکان  عرصه،  این  بازیگران 

اهداف و برنامه ها وجود ندارد.
وی اظهار کرد: اتاق بازرگانی براساس رسالت 
خود به دنبال همکاری و همراهی با دولت است 
و از قدرت اجرایی برخوردار نیست اما انعکاس 
دهنده خوبی است و در تلاش است مشکلات 

صنعتگران و تولیدکنندگان را رفع کند.
امیرجلیلی با اشاره به اینکه همواره از صنایع 
خواسته ایم مسائل و مشکلات خود را مطرح کنند 
تا در شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی 
منعکس کنیم، اضافه کرد: خوشبختانه مدیریت 
ارشد استان در این زمینه نیز همراه است و با 
ارتباطات  وزارت  معاون  سفر  اینکه  به  توجه 
فناوری اطلاعات را در پیش داریم، لازم است 
و  آوری  با جمع  و  را طرح  این حوزه  مشکلات 
دسته بندی مسائل، آن را در شورای گفتگوی 
برسانیم.  نتیجه  به  خصوصی  بخش  و  دولت 
وی با بیان اینکه در این حوزه خواسته فعالان 
در بخش آموزش و افزایش مهارت است، ادامه 
داد: صادرات خدمات فناوری اطلاعات به یکی از 
حوزه های تجاری بزرگ در دنیا تبدیل شده و این 
در حالی است که امروزه کشورهای پیشرفته به 
سمت تولیدات نرم افزاری و صادرات آنها حرکت 
پژوهش،  آموزش،  کرده اند.  رئیس کمیسیون 
فناوری و نوآوری اتاق بازرگانی یزد با تاکید بر 
ارتباط صنایع با هوش مصنوعی و معرفی پروژه 
برگزاری  برای  آمادگی  اعلام  با  حوزه  این  های 
نشست توجیهی افزود: تمام کسب و کارها در 
دنیای امروز دیجیتالی شده و نقش انسان کم 
رنگ شده و در هر کسب و کاری به صورت نرم 

افزاری است. 
یزد هم  بازرگانی  اتاق  دبیرکل  محمد سپهر، 
در این نشست با بیان اینکه زیرساخت برخی 
شهرک های صنعتی برای توسعه فناوری های 
صنعتی آماده نیست اظهار داشت: رشد فناوری 
و دیجیتال در دنیا سرعت بالایی به خود گرفته 
است و زیرساخت ها را توسعه داده اند. رئیس 
کمیسیون آموزش، پژوهش، فناوری و نوآوری 
اتاق بازرگانی یزد تاکید کرد: واقعیت این است 
که مفهوم تجارت در کشورهای توسعه یافته از 
شکل سنتی خارج شده و امروزه نرم افزارها جای 
آنها را گرفته است. در این نشست اعضا درباره 
فناوری  استان در حوزه  پیش روی  موضوعات 

اطلاعات و ارتباطات نظرات خود را ارائه کردند.

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی 
استان گیلان در جلسه بررسی مشکلات 

شهرک ها و نواحی صنعتی :
 لزوم ارتباط نزدیک و موثر مدیران 

شهرک ها و نواحی صنعتی با صاحبان 
صنایع و احصاء مشکلات آنان

مهدی محبوبی حسن کیاده در جلسه مدیران 
شهرک ها و نواحی صنعتی گیلان که پیش از 
ظهر امروز برگزار شد ،با اشاره به اهمیت تولید 
و رفع موانع موجود عنوان کرد : امروز کلید حل 
بسیاری از مشکلات جامعه در گروه رشد تولید 
دلیل  بهمین   ، است  اشتغال  افزایش  و  ملی 
شرکت شهرک های صنعتی حقیقتا” مسئولیت 

خطیری بر عهده دارد.
رئیس هیات مدیره و مدیر عامل شرکت شهرک 
افزود:  ادامه  در  گیلان  استان  صنعتی  های 
مدیران شهرک ها و نواحی صنعتی باید اشرافیت 
حداکثری بر وظایف محوله خود داشته باشند تا 
در تعامل با صاحبان صنایع و نیز دستگاه های 

اجرایی شهرستان موثر تر عمل کنند .
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی با بیان 
اینکه یکی از رسالات اصلی ما احداث زیرساختها 
می  صنعتی  واحدهای  و  کنندگان  تولید  برای 
صورت  به  و  حاضر   حال  در   : ،گفت  باشد 
همزمان ، پروژه های بزرگ و بسیار با اهمیتی در 
شهرک های صنعتی استان  ، مانند تصفیه خانه 
ها ،خیابانکشی ها و اجرای آسفالت ،پروژه های 
برقرسانی و ..در حال اجراست که در نوع خود 
کم سابقه بوده و به معنای تلاش همه جانبه 
کلیه همکاران  بالاخص مدیران شهرک هاست ، 
که ضمن تقدیر فراوان  انتظار داریم که پیگیری 

ها و تلاشها روز به روز بیشتر و بیشتر شود.

۶ هزار و ۳۹۱ پروانه ساخت در 
بافت های فرسوده سیستان و 

بلوچستان صادر شد

زاهدان  محمد شکوهی فر: دبیر شورای مسکن 
استان سیستان و بلوچستان با اشاره به شتاب 
گرفتن طرح بازآفرینی شهری در ۲ سال گذشته، 
گفت: در این مدت ۶ هزار و ۳۹۱ فقره پروانه 
صادر  استان  فرسوده  های  بافت  در  ساخت 
بر اساس  افزود:  اکبری  اله  شده است.  عطاء 
نوسازی  و  بهسازی  احیا،  ملی  سند  و  قانون 
ناکارآمد  و  فرسوده  بافت های  توانمندسازی  و 
شهری باید سرانه استاندارد مسکن در محلات 
استاندارد  متوسط  به  شهری  بازآفرینی  هدف 
مسکن همان شهر برسد. وی ادامه داد: در این 
راستا بسته های تشویقی مختلفی برای کمک به 
نوسازی بافت های فرسوده تدوین شده است که 
مهم ترین آن  بسته تشویقی ۱۹ بندی کالبدی 
و  سیستان  استان  مسکن  شورای  دبیر  است. 
این سیاست ها و ضوابط به  افزود:  بلوچستان 
دهندگان،  توسعه  برای  انگیزه  ایجاد  منظور 
محدوده های  اراضی  مالکان  و  سرمایه گذاران 
راستای  در  و  ناکارآمد شهری  و  فرسوده  بافت 
ارتقای کیفیت محیطی و تامین خدمات مورد 
نیاز است. اکبری با بیان اینکه راهکار اساسی 
نوسازی بافت فرسوده بر مبنای مردمی سازی و 
تشویق ساکنان بافت ها با مشارکت سازنده ها با 
استفاده از بسته های تشویقی است، اضافه کرد: 
انواع مشوق ها در چهار گروه شامل بازآفرینی 
یکپارچه در مقیاس بلوک شهری، نوسازی در 
مقیاس محورهای اصلی محله ای، نوسازی در 
عمق بافت فرسوده شهری و ضوابط تشویقی 
نوسازی قطعات غیرقابل تجمیع، برای نوسازی 

بافت های فرسوده پیش بینی شده است.
و  سیستان  استان  مسکن  شورای  دبیر 
بلوچستان افزود: مشوق های کالبدی به منظور 
تسریع و تسهیل نوسازی و ایجاد انگیزه برای 
اراضی  مالکان  و  گذاران  گرها، سرمایه  توسعه 
شهری  ناکارآمد  و  فرسوده  بافت های  محدوده 
تامین  و  محیطی  کیفیت  ارتقای  منظور  به  و 
خدمات مورد نیاز این محلات، برحسب گروه 

بندی فوق قابل اعمال است.
محلی،  گذاران  سرمایه  اینکه  بیان  با  وی 
در  واقع  املاک  و  اراضی  مالکان  و  سازندگان 
بافت های فرسوده استان می توانند از مزایای این 
مشوق ها بهره مند شوند افزود: حمایت از مردمی 
سازی در بافت های فرسوده، کاهش هزینه های 
غیرساختمانی شامل فرآیندهای اداری، صدور 
پروانه ساختمانی، پایان کار و انشعابات آب، برق 
و گاز را به عنوان محور نخست بسته تشویقی 

شهرسازان برشمرد.
و  سیستان  استان  مسکن  شورای  دبیر 
بلوچستان از اعمال تخفیف در عوارض پروانه 
ساخت برای نوسازی بافت های فرسوده خبر داد 
و گفت: تمام کسانی که در بافت های فرسوده 
و ناکارآمد شهری زندگی می کنند می توانند از 

تسهیلات نهضت ملی مسکن استفاده کنند.

اختصاص ۶ دستگاه دیالیز جدید  
به خراسان شمالی

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی خراسان 
شمالی از اختصاص ۶ دستگاه دیالیز جدید به 
استان خبر داد و گفت: امسال در مجموع ۲5 
دستگاه دیالیز از سوی وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی برای تجهیز، توسعه و راه اندازی 

مراکز دیالیز در استان اختصاص یافته است.
دکتر عبدا... کبریایی در گفت و گو با ابتکار با 
بیان اینکه این دستگاه های جدید، برای راه اندازی 
استفاده  مورد  استان  دیالیز  مراکز  توسعه  و 
قرار می گیرد، ادامه داد: ۲ دستگاه دیالیز، یکی 
و  قلب  دپارتمان  دیالیز  اندازی بخش  راه  برای 
دیگری برای توسعه مرکز دیالیز بیمارستان امام 
حسن )ع( به این بیمارستان اختصاص یافته و 
سایر دستگاه ها برای توسعه مراکز دیالیز استان 

اختصاص خواهد یافت.
وی با بیان اینکه اکنون ۳08 بیمار دیالیزی در 
اند، عنوان کرد: اختصاص  دانشگاه ثبت شده 
دستگاه های دیالیز به استان موجب افزایش رفاه 

حال بیماران و ارتقاء کیفیت خدمات می شود.
خدمات  تمام  کرد:  یادآوری  کبریایی  دکتر 
دیالیز ارائه شده به این بیماران در مراکز دیالیز 
استان)دولتی و خصوصی( رایگان انجام می شود.

شرقی  آذربایجان  اینکه  بیان  با  افشانی  فرامرز 
در بسیاری از حوزه های فرآوری از رتبه های بالایی 
برخوردار است، افزود: در فرآوری انگور، بسته بندی 
خرما، فرآوری تخم مرغ، بسته بندی عسل و خشکبار 

رتبه اول و در سردخانه ها رتبه دوم کشور را دارد.
وی همچنین از فعالیت ۱۹ واحد فرآوری گیاهان 
گفت:  و  داد  خبر  شرقی  آذربایجان  در  دارویی 
بخش  در  سرمایه گذاری  و  گذار  سرمایه  جذب  با 
در  شرقی  آذربایجان  دارویی،  گیاهان  فرآورده های 
حال تبدیل شدن به قطب اول فرآورده های گیاهان 

دارویی در کشور است.
تبدیلی  صنایع  تولیدات  عمده  بخش  افشانی، 
این استان را فرآوری میوه ها شامل لواشک، غوره، 
کنسانتره و محصولات لبنی اعلام کرد و گفت: صنایع 
تبدیلی در سه حوزه سورتینگ، بسته بندی، فرآوری 
و نگهداری تکمیل کننده زنجیره تولید است و امنیت 
غذایی را ضمانت می کند علاوه بر این، توسعه این 
صنایع باعث کاهش ضایعات محصولات کشاورزی 

و اشتغال ۱۲ هزار نفر در استان شده است.
در  جدید  تبدیلی  صنایع  اندازی  راه  درباره  وی 
استان گفت: متقاضیان صنایع تبدیلی برای دریافت 
مجوز این صنایع نه تنها مشکل و محدودیتی ندارند 
که از حمایت سازمان جهاد کشاورزی هم برخوردارند 
نمی  تولید  استان  در  برای محصولاتی که  و حتی 
شود شرایط ایجاد صنایع تبدیلی فراهم است و رتبه 
اول استان در بسته بندی و فرآوری خرما گواهی بر 
این ادعاست. وی افزود: آذربایجان شرقی به دلیل 
نزدیکی به بازارهای آسیای میانه از موقعیت خوبی 
برای صادرات محصولات صنایع تبدیلی به این منطقه 
از جمله کشورهای عراق و ترکیه برخوردار است به 
همین دلیل با حمایت از این صنایع و صادرکنندگان، 

زمینه توسعه صادرات فراهم شده است.
در  تبدیلی  صنایع  توسعه  بر  تاکید  با  افشانی 
آذربایجان شرقی گفت: در حال حاضر، محصولات 
عرضه  بازار  در  فروشی  خام  صورت  به  کشاورزی 
ضایعات  افزایش  باعث  فرایند  این  و  می شود 

محصولات کشاورزی شده است.
جهاد  سازمان  غذایی  و  تبدیلی  صنایع  مدیر 
کشاورزی آذربایجان شرقی ادامه داد: فعال شدن 
صنایع تبدیلی از یک سو، باعث کاهش ضایعات 
ارزش  افزایش  سبب  دیگر،  سوی  از  و  کشاورزی 
افزوده محصولات می شود ضمن آنکه ارزش ضریب 

تبدیل محصولات را بالا می برد و کشاورزی توجیه 
اقتصادی خواهد داشت.

فعال  واحدهای  ظرفیت  مجموع  گفت:  افشانی 
و دارای پروانه بهره برداری حوزه صنایع تبدیلی و 
غذایی آذربایجان شرقی 5.5 میلیون تن است که با 
ظرفیت 8 میلیون تنی واحدهای دارای جواز تاسیس 
که در حال ساخت می باشند به ظرفیت سالانه ۱۳.5 
تامین  یافت که ضمن  تن دست خواهیم  میلیون 
بخشی از مواد اولیه این واحدها از داخل استان، 
بخش زیادی نیز از سایر استان ها تامین خواهد شد.
ابَرَپروژه در دست اجرا در حوزه صنایع  از چهار 
تبدیلی در استان خبر داد و گفت: واحد کشت و 
صنعت میوه آذربایجان در حوزه فرآوری و کنسانتره 
در دست  گذری  ریال سرمایه  میلیارد  هزار  با ۳0 

اجراست که با بهره برداری از این پروژه ۲ هزار شغل 
جدید ایجاد می شود.

افشانی افزود: کشت و صنعت سهند هشترود، 
این  اجرایی  عملیات  که  است  ای  ابَرَپروژه  دومین 
کشت و صنعت با سرمایه گذاری ۴0 هزار میلیارد 
ریال در زمینی به مساحت تقریبی۷0 هکتار در حال 
انجام است و با بهره برداری از این طرح یک هزار و 

۲00 شغل جدید ایجاد می شود.
تولید  زنجیره  ابَرَپروژه،  سومین  داد:  ادامه  وی 
ژلاتین است که در زمینی به مساحت ۳5 هکتار 
توسط شرکت دارویی با سرمایه گذاری بیش از ۳0 
تا به امروز  هزار میلیارد ریال در حال اجراست و 
با  گفت:  وی  دارد.  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۳5
بهره برداری از این پروژه علاوه بر درآمد زایی و ایجاد 

۳۲00 شغل، ژلاتین مورد نیاز کشور تامین می شود.
افشانی گفت: زنجیره تولید و فرآوری تخم مرغ 
چهارمین ابَرَپروژه ای است که با هدف تکمیل زنجیره 
تولید در دست اجراست و سه هزار شغل جدید در 
آذربایجان شرقی ایجاد می کند. وی از ایجاد شهرک 
صنایع تبدیلی تخصصی در استان خبر داد و گفت: 
شهرستان  در  تخصصی  تبدیلی  صنایع  شهرک 
بناب در ۴8 هکتار در حال اجراست که علاوه بر 
قطعه بندی و تجهیز کارگاه، امکانات زیرساخت آن 

فراهم شده و آماده تحویل به متقاضیان است.
جهاد  سازمان  غذایی  و  تبدیلی  صنایع  مدیر 
کشاورزی آذربایجان شرقی گفت: ایجاد شهرک های 
صنعتی در تبریز و بستان آباد نیز در دستور کار 

قرار دارد.

مدیر صنایع تبدیلی و غذایی سازمان جهاد کشاورزی استان:

۸۵۰ واحد تبدیلی و غذایی در آذربایجان شرقی فعال است
آذربایجان شرقی - فلاح: مدیر صنایع تبدیلی و غذایی سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی گفت: استان با دارا بودن 850 واحد تبدیلی با 

ظرفیت 5.5 میلیون تن رتبه سوم کشوری را در حوزه صنایع تبدیلی و غذایی به خود اختصاص داده است.

متقاضیان 
صنایع تبدیلی 

برای دریافت 
مجوز این 
صنایع نه 

تنها مشکل 
و محدودیتی 

ندارند که 
از حمایت 

سازمان جهاد 
کشاورزی هم 

برخوردارند

با حضور مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان؛

همایش دانشجویان در تراز انقلاب اسلامی با حضور مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در بهبهان برگزار شد. مدیر کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در همایش دانشجویان در تراز 
انقلاب اسلامی و استکبار ستیزی  عنوان داشت: ۱۳ ابان در طول 
تاریخ انقلاب و اغاز جریان های ازادی خواهی و حق طلبی و مبارزه 
با طاغوت با یک پیش زمینه ی ضد استکباری و ضد امریکاییی 

همراه  بوده است. 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان ضمن تمجید از بسیج 
عنوان  همایش  این  برگزاری  در  بهبهان  ازاد  دانشگاه  دانشجویی 
لانه  تسخیر  تا  سال ۴۲  از  مناسبت  چندین  با  ابان  داشت: ۱۳ 
جاسوسی یک فلسفه ثابت را دنبال کرده است فلسفه ایی که این 
روز بزرگ را در طول تاریخ انقلاب و اغاز جریان های ازادی خواهی 
و حق طلبی  به عنوان نماد مبارزه با طاغوت با  پیش زمینه ی ضد 
استکباری و ضد امریکاییی و ضد صهیونیستی معرفی نموده است 
که در شرایط کنونی معیار مبارزه با ظلم و ستم و تمامیت خواهی 

استکبار می باشد که اسرائیل و امریکا نماد عینی آن می باشد.
منادی در ادامه با اشاره به حرکت جهانی در مبارزه و محکومیت 
جنایات رژیم اشغالگر با حمایت غرب را نشانه ی اوج شقاوت سران 
جهان  سراسر  مردمان  انسانی  فطرت  همچنین  و  اشغالگر  رژیم 
دانست که در قالب  تظاهرات و اعتراضات گسترده نسبت به این 
جنایات واکنش نشان می دهند و امروز ۱۳ ابان مقارن با  ظلم 
مضاعف استکبار و اسرائیل غاضب موجب گردیده نقش و زمینه 

این روز بزرگ بیش از پیش نمود پیدا کند.
دبیر شورای فرهنگ عمومی خوزستان در ادامه با توجه به نقش 
دانشگاه و دانشجو در جامعه اظهار داشت با تمرکز بر دانشگاه در 

تمامی حوزه ها میتوان بر بسیاری از آسیب ها و چالش ها فائق آمد.
به عنوان روز شورای فرهنگ عمومی  ابان   به ۱۴  با اشاره  وی 
بر نقش دانشگاه ها در فرهنگ عمومی تاکید نمودند که میتواند 

موجب خلق رویداد های زودبازده فرهنگی شود.
منادی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به شرایط فعلی 
جامعه عنوان داشت: امروز ما با جهاد و مبارزه هویتی مواجه شده 
ایم  دشمن  با قدرت و ثروت جریانی ایجاد کرده و با تمام امکانات در 
جنگ شناختی و ترکیبی سعی در ایجاد بحران هویت ایرانی اسلامی 
دارد هویت ایرانی و اسلامی که مهمترین مولفه ی آن اسلام ، تاریخ 
تمدنی و انقلاب اسلامی میباشد که امروز  رهبر انقلاب با طرح جهاد 
تبین، جهاد فرهنگی راهکار های مقابله با اقدامات دشمن در حمله 
به این مولفه ها را  مطرح می فرمایند که نمونه بارز این مصداق ها 
تلاش دشمن برای تغیر سبک زندگی ایرانی اسلامی میباشد که با 
پرداختن به هویت جوانان ایرانی و طرح پرسش چیستی و کیستی 
میتوان از هجمه به مولفه ها جلوگیری بعمل اورد و در این میان 
کلیه فعالیت های فرهنگی میبایست در جهت حفاظت از این موارد 
باشد . مجید منادی در پایان  این نشست در بخش پرسش و پاسخ 

به سوالات و ابهامات دانشجویان پاسخ داد. 
شایان ذکر است در ابتدای این مراسم که در محل سالن آمفی 
ریاست  نجفی  دکتر  گردید   برگزار  پزشکی  علوم  دانشگاه  تئاتر 
دانشگاه آزاد اسلامی بهبهان طی سخنانی ضمن خیر مقدم از اقدام 
بسیج دانشجویی دانشگاه ازاد در برگزاری این همایش تجلیل بعمل 
اورد. لازم به ذکر است شعر و رجز خوانی امین سحرخیز مداح اهل 
بیت )ع( و پخش نماهنگ از دیگر بخش های این همایش بود ک 

مورد استقبال حاضرین قرار گرفت.

همایش دانشجویان در تراز انقلاب در بهبهان برگزار شد

فرماندار کرج تشریح کرد
آخرین آمار توزیع کالاهای اساسی در کرج

فرماندار کرج با اشاره به توزیع کالاهای اساسی از قبیل گوشت، مرغ، تخم مرغ، برنج، شکر در بازار شهرستان کرج از توزیع ۷8 
درصدی برنج خبر داد و بیان کرد: جهادکشاورزی در شش ماهه نخست امسال هزار و ۷0۷ تن برنج در بازار توزیع کرده است و 
۳۷5 تن نیز در جریان توزیع است. یحیی رمضانی در نشست کارگروه تنظیم بازار شهرستان کرج اظهار کرد: از سهمیه ۲۲۶ 
تن گوشت قرمز منجمد ۱00 درصد آن توزیع شده و از یک ماه اخیر نیز توزیع روزانه سه تن گوشت گرم گوسفندی و شش تن 

گوشت منجمد در میادین و بازار روزهای سطح کرج صورت می گیرد.
وی بیان کرد: بر این اساس برای تامین و عرضه گوشت گرم تنظیم بازاری نیز هیچ محدودیتی در سطح شهرستان وجود ندارد 

و به میزان کافی ذخایر و کالاهای اساسی موجود است.
فرماندار ویژه کرج با اشاره بر ضرورت افزایش نظارت و کنترل وضعیت عرضه در بازار افزود: گشت های بدون اطلاع قبلی در 
سطح شهرستان استمرار داشته و از هفته پیش رو نیز به صورت میدانی در بازار و فروشگاه های زنجیره ای حضور خواهیم داشت.
رمضانی با اشاره به توزیع کالاهای اساسی از قبیل گوشت، مرغ، تخم مرغ، برنج، شکر در بازار شهرستان کرج از توزیع ۷8 درصدی 

برنج خبر داد و بیان کرد: جهاد کشاورزی در شش ماهه نخست امسال هزار و ۷0۷ تن برنج در بازار توزیع کرده است و ۳۷5 تن نیز در جریان توزیع است.
فرماندار ویژه کرج تصریح کرد: از یک هزار و 85 تن شکر نیز بالغ بر ۷۲۱ تن توسط مباشران توزیع شده است.

رمضانی در ادامه گفت: در دو ماه اخیر نیز ۴۷0 تن مرغ گرم در بازار شهرستان کرج توزیع شده است.
وی هم چنین بیان کرد: بسته بندی و بهداشت دام و طیور عرضه شده در میادین مورد توجه جدی مراکز بهداشت و دامپزشکی قرار بگیرد.

فرماندار ویژه کرج در ادامه بر ضرورت پیش بینی میوه شب عید و جایگاه های عرضه تاکید کرد و افزود: با توجه به اینکه ۹0 درصد جمعیت استان البرز در این 
کرج متمرکز است باید ضمن آسیب شناسی از روند توزیع میوه در مدت مشابه، نیازهای ضروری احصاء و برطرف شود و نظارت بر بازار میوه تداوم داشته باشد.
رمضانی با تاکید بر اینکه میوه شب عید باید برای همه اقشار مورد دسترس قرار بگیرد گفت: جایگاه ها در شهرهای اقماری کلانشهر کرج نیز پیش بینی شود.

وی با تاکید بر اینکه با تولیدکنندگان عمده میوه باید وارد مذاکره شد افزود: سازمان میادین شهرداری کرج از اکنون برای میوه شب عید و مناسبت های پیش 
رو در سال جاری برای عرضه اقلام مصرفی مناسب به فکر باشد و جایگاه های مناسب را پیش بینی کند.

بنابر اعلام سازمان جهاد کشاورزی ۱۴ واحد تولیدی تخم مرغ در کرج فعال است و روند تولید تخم مرغ در سطح شهرستان کرج مطلوب می باشد به نحوی 
که روند توزیع به استانهای مجاور را نیز شاهد هستیم.

انتقاد نائب رئیس کمیسیون صنایع از گران سازی مداوم خودرو
خودروسازان عرضه را کاهش داده اند تا قیمت را بالا ببرند!

نائب رئیس کمیسیون صنایع و معادن عنوان کرد: اینکه شورای رقابت به خاطر تغییرات ظاهری و چند میلیون تومانی خودروها، مجوز 
افزایش ۴0 درصدی یک خودروساز و ۷0 تا ۱80 میلیون تومانی خودروساز دیگر را صادر می کند جای بسی تامل و تاسف است، چرا که 
روند تولید شش ماهه سال ۱۴0۲ نسبت به سال گذشته، حکایت از رشد تولید ۴۳0 هزار دستگاه خودرو، اما کاهش  ۹ تا ۱8 درصدی 
عرضه را نشان می دهد. به گزارش خبرنگار ما )فاطمه حسن آبی ( - مهدی عسگری گفت: کمیسیون صنایع، از ابتدای مجلس 
یازدهم پیگیر تحول و رقابتی کردن صنعت خودرو بود که در این راستا، قانون ساماندهی صنعت خودرو به منظور بهبود کیفیت 
و افزایش عرضه خودروهای داخلی و واردات خودروهای کارکرده و نو را به تصویب رساند اما همچنان خودروسازان هرچندماه 
یکبار با شگردهای مختلف به دنبال کسب مجوز افزایش قیمت از مجرای شورای رقابت هستند. عسگری در انتقاد به روند افزایش 
مداوم قیمت خودرو گفت: با فشارهایی که دوخودروساز از طریق احتکار، عدم عرضه، کاهش تولید و اخیرا با شگرد افزایش آپشن 
و استاندارد اجباری وارد کردند، مجوز شورای رقابت برای افزایش قیمت را دریافت کردند درحالی که اجرای استاندارد اجباری از تکالیف 
سال های قبل خودروسازان بود. نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد تنزل جایگاه و تغییر در کارکرد شورای رقابت به عنوان تنها مرجع 
رسیدگی به رویه های ضد رقابتی را خطری برای این نهاد فراقوه ای عنوان کرد و افزود: اینکه شورای رقابت به خاطر تغییرات ظاهری و چند میلیون تومانی خودروها، 
مجوز افزایش ۴0 درصدی یک خودروساز و ۷0 تا ۱80 میلیون تومانی خودروساز دیگر را صادر می کند جای بسی تامل و تاسف است، چرا که روند تولید شش ماهه 
سال ۱۴0۲ نسبت به سال گذشته، حکایت از رشد تولید ۴۳0 هزار دستگاه خودرو، اما کاهش ۹ تا ۱8 درصدی عرضه را نشان می دهد. عسگری با اشاره به اجحاف 
درحق مشتریان در پرداخت هزینه های بیشتر به بهانه افزودن برخی آپشن های ارزان خطاب به وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: چرا خودروسازان باید به بهانه 
افزودن پسوند و پیشوند نام خودرو و نصب آپشن از متقاضیان هزینه های گزافی را دریافت کنند؟ در حالی که خودروسازان حتی اطلاعات جدیدی از مدل ها را منتشر 
نکرده و به نظر می رسد خودروساز می خواهد برای جبران هزینه های خود محصولات قدیمی خود را رنگ و لعاب داده و به نام خودرو جدید راهی بازار کند. اما چرا 
وزارت صمت به عنوان متولی صنعت، آنها را الزام به توسعه محصول نمی کند؟ با این رویکرد باید منتظر افزایش قیمت سایر محصولات شرکت های خودرو ساز به 
بهانه تغییر نام، استاندارد یا ارتقاء باشیم. رئیس فراکسیون دیپلماسی اقتصادی اضافه کرد: درحالی که خودروسازان بزرگ دنیا با انواع بحران های تولید و بازار فروش و 
اخیرا با مساله بحران انرژی مواجه شده اند، خودروسازان داخلی ما محصولات خود را به صورت دوساله  پیش فروش کرده اند و بدون رضایت مشتریان، خودروهای 
پیش فروش شده را به قیمت فردا می فروشند  و ادعای ضرر و زیان هم دارند. وی در پایان راه حل خروج خودروسازان از زیان را رفع تعارض منافع و تعیین تکلیف 

ساختار سهامداری و تعارض بین قطعه سازان و خودرو سازان، افزایش بهره وری، کاهش هزینه های مازاد و کیفی سازی محصولات عنوان کرد.

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز نقش راهبردی پدافند 
غیرعامل را در انتقال پایدار و بهینه گاز طبیعی بسیار مهم و حیاتی دانست. 
به گزارش خبرنگار ما در آذربایجان شرقی به نقل از روابط عمومی منطقه 
8 عملیات انتقال گاز، فیروز خدائی، موضوع پدافند غیرعامل را از مباحث 
مهم و حساس برشمرد و گفت: توجه به پدافند غیرعامل یك ضرورت بوده 
و نقطه عطفی در پیشبرد اهداف پدافند است و این مهم، نشانه عزم راسخ 
همه واحدها در این حوزه مهم بشمار می رود. خدائی ضمن با اهمیت 
خواندن موارد مرتبط با پدافند غیر عامل بر لزوم ارائه پیشنهادات و اقدامات 
لازم جهت پیشگیری و آمادگی هرچه بیشتر كاركنان جهت مقابله با بحران 

بخصوص در فصول سرد سال تاكید كرد. مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز افزود: جای بسی خرسندی است 
كه تمام شاخص های پدافند غیرعامل در این منطقه عملیاتی با استانداردهای مطلوب صورت گرفته و امیدواریم 
با برگزاری جلسات مشترك با مناطق معین و استفاده از تجربیات و تعاملات سایر همكاران در مناطق اقدامات 
مضاعفی با شتاب بیشتری همراه باشد. وی همچنین به برگزاری مانورها در جهت افزایش سطح آمادگی 
نیروهای عملیاتی اشاره كرد و اظهار داشت: برگزاری به موقع و مستمر مانورها و رزمایش ها فرصتی را فراهم می 
آورد تا میزان آمادگی و سرعت عمل نیروها در مواقع لزوم و واكنش در شرایط اضطراری مورد سنجش قرار گرفته 
و نقاط ضعف و موانع پیش رو نیز شناسایی شود. خدائی در پایان تصریح نمود: ضرورت دارد با استفاده از ابزار 
و شرایط محیطی و جغرافیایی موجود تمهیدات لازم برای پدافند غیرعامل را در منطقه تقویت نمود، به گونه ای 

كه این اقدامات مهم توان دفاع از تاسیسات را افزایش و موجب كاهش پیامدهای بحرانی شود.

مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز:
نقش راهبردی پدافند غیرعامل در انتقال پایدار گاز حیاتی است


